

Title (en)

Refrigeration apparatus with a cold product shelf.

Title (de)

Kühlgerät mit Kühlgutablage.

Title (fr)

Appareil frigorifique avec étagère pour produits réfrigérés.

Publication

EP 0155674 A2 19850925 (DE)

Application

EP 85103189 A 19850319

Priority

DE 8408425 U 19840320

Abstract (en)

In a refrigeration apparatus with a door 1 arranged on the front side, there are in the cooling chamber on opposite side walls 2 support strips 4 which run towards a rear wall 3. A cold product shelf 5 is held displaceably in the support strips 2. In order to increase the utility, the cold product shelf 5 is designed as a transparent plastic panel. Its edge 8 turned towards the rear wall 3 is in this connection, at least over a part of its length, at a distance from the rear wall. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem Kühlgerät mit frontseitig angeordneter Tür 1 befinden sich im Kühlraum an gegenüberliegenden Seitenwänden 2 Stützleisten 4, die zu einer Rückwand 3 hinlaufen. In den Stützleisten 2 ist eine Kühlgutablage 5 verschiebbar gehalten. Um den Gebrauchswert zu steigern, ist die Kühlgutablage 5 als transparente Kunststoffplatte ausgebildet. Ihre der Rückwand 3 zugewandte Kante 8 steht dabei zumindest über einen Teil ihrer Länge mit Abstand von der Rückwand.

IPC 1-7

F25D 25/02

IPC 8 full level

F25D 25/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

F25D 25/02 (2013.01)

Cited by

EP0536585A1; ES2063623A2; EP0424694A3; FR2592144A1; AT397147B

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0155674 A2 19850925; EP 0155674 A3 19860423; DE 8408425 U1 19850718

DOCDB simple family (application)

EP 85103189 A 19850319; DE 8408425 U 19840320